
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR   

Datum: 30 mei 2023 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen 

1. Robbert de Boer – 
Op Ons Eiland 

RTV  Er kwam mij te horen dat de huur is opgezegd van de locatie waar RTV Dordrecht 
gestationeerd is per 1 oktober a.s.  
Het is nog niet duidelijk vanaf welke locatie RTV Dordrecht straks Radio en 
televisie kan gaan maken.   
Is dit bekend bij B&W? Zo ja, kan B&W hier iets over mededelen? En ziet het 
college een rol voor zichzelf weg gelegd om te helpen bij het vinden van een 
nieuwe locatie? 
 

2. Marco Stam – 
Fractie van 
Waardhuizen 

Verkeer Damstraat  In de Damstraat in Dubbeldam is al jaren sprake van een afzetting aan het begin 
van de straat bij de uitgang van het parkeerterrein van de Plus.  
Veelvuldig werd de Damstraat gebruikt door (zwaar) vrachtverkeer als doorrij 
straat. Hierdoor was er veel overlast en ontstonden ‘gevaarlijke’ verkeer situaties. 
In 2009 zou de gemeente paaltjes plaatsen om het vrachtverkeer definitief te 
verbannen, maar dat gebeurde uiteindelijk pas in 2012. 
En zoals gewoonlijk zijn er zoals gewoonlijk voor- en tegenstanders van een 
afsluiting. Ook nu blijkbaar weer in de Damstraat. Onlangs is er een bijeenkomst 
geweest die vooral ging over de HVC vrachtwagens die door de straat denderen. In 
het verlengde daarvan is er door de gemeente geopperd om te onderzoeken of de 
afsluiting aan het begin van de Damstraat op te heffen. En is er (ambtelijk) gezegd 
dat er wordt gezocht naar een juridische oplossing/uitweg om de paaltjes te 
verwijderen. Dit zonder vooraf alle bewoners te hebben gehoord. En met alle 
gevolgen van dien...………….vrachtverkeer wat weer de Damstraat als doorgaande 
route gaat gebruiken zeker nu de Rechte Zandweg volstaat met wegversmallingen 
om de snelheid te beperken. 



we hebben dan ook de volgende vragen aan het college; 
1. Klopt het dat aan een deel van de bewoners een toezegging is gedaan om 

de paaltjes weg te halen? 
2. Is deze ambtelijke toezegging afgestemd met het college? 
3. is het college dan met ons van mening dat de Damstraat dan min of meer 

een doorgaande route wordt voor vracht- en sluipverkeer? 
4. Staan deze dan niet haaks op de vraag van bewoners om minder HVC 

vrachtwagens door de straat te laten rijden en drempels af te vlakken of 
zelfs te verwijderen? 

op welke wijze gaat het college dan alle bewoners betrokken bij dit voornemen? 

3 VSP, Leo Stolk Blue Amigo Afgelopen week heeft de VSP kennisgenomen van het bericht dat de pont 
Rozenburg  - Maassluis is gestopt. Exploitant Blue Amigo heeft de stekker er uit 
getrokken en het personeel op straat gezet.  
 
- Hoe verhoudt deze ontwikkeling zich tot de waterbusvoorzieningen die Blue 

Amigo ook exploiteert van en naar Dordrecht? Wat betekent dit voor de 
samenwerking met Blue Amigo?  

- Dit roept ook de vraag op hoe het staat met de nieuwe pont naar Werkendam. 
Kan het college aangeven wat de stand van zaken is? 

 

4 VSP, Leo Stolk HVC Cyberaanval De afgelopen week hebben de klanten van HVC een mail gekregen dat er op 6 mei 
een cyberaanval geweest is en de persoonlijke gegevens van mensen op straat is 
komen te liggen. Dit bericht heeft onrust veroorzaakt. De gemeente Dordrecht is 
mede-eigenaar.  
 
- Is de wethouder bekend met de cyberaanval? En ervan uitgaande dat dat zo is: 

wanneer is de wethouder hierover geïnformeerd? 
- Welke stappen gaat het college zetten richting HVC?  
 
 

 


